



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL THE NATIONAL FEDERATIONS
TO ALL THE BUREAU MEMBERS

Subject: Cadet Continental Championship

The Meeting of the Executive Committee was held in Sochi (RUS) the 13th of December 2015 and one topic of the agenda concerned the international calendar and the proposals received.

During a cadet event, enter only one wrestler per country per weight category is not a good solution to increase the passion of our sport for the youth.

If only one athlete can be selected in one weight category, the other wrestlers of the same weight won't have the possibility to participate in an international competition.

This Rule doesn't push the young generation to continue to wrestle and practice our sport.

It was therefore decided that, from this year, each National Wrestling Federation will be allowed to enter TWO athletes per weight category during the Cadet Continental Championships.

We really hope that this decision will help all the National Wrestling Federations to promote our sport towards the youth in order to let them know that maybe, one day, they will be able to participate in the major international competitions in the older age categories.

I take this opportunity to wish you a successful year.

**A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES
A TOUS LES MEMBRES DU BUREAU**

Concerne : championnat continentaux cadets

La réunion du Comité Exécutif s'est déroulée à Sochi (RUS) le 13 décembre 2015 et un point de l'ordre du jour concernait le calendrier international et les propositions reçues.

Il a été remarqué que l'inscription, durant une compétition cadet, d'un seul lutteur par pays par catégorie de poids freinait l'engouement pour notre sport dans cette catégorie de jeune.

En ne pouvant sélectionner qu'un athlète par catégorie de poids, les autres lutteurs de cette même catégorie de poids n'ont pas la possibilité de participer à une compétition internationale.

Ceci n'aide pas à pousser les jeunes de cette génération à continuer à pratiquer notre sport.

Il a donc été décidé qu'à partir de cette année, chaque Fédération Nationale pourra, dans les championnats continentaux cadets, inscrire DEUX athlètes par catégorie de poids.

Nous espérons que cette décision aide toutes les Fédérations Nationales à promouvoir encore plus notre sport auprès des jeunes afin qu'ils puissent, un jour, participer aux plus grandes compétitions internationales dans des catégories d'âges supérieures.

Je profite aussi de cette occasion pour vous souhaiter une année pleine de succès.



Nenad Lalovic
Président
United World Wrestling

United World Wrestling
Rue du Château, 6, 1804 Corsier-sur-Vevey, Switzerland
T. 0041 21 312 84 26 00 / 312 323 60 73

Corsier-sur-Vevey, le 12 février 2016/Jdr

UNITED WORLD
WRESTLING